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L.OS ANCELES, CALIFORNIA, THURSDAY, SEPTEMBER 17, 1970
2:02 p.M.
gy
{The following proceedinys were had, all
defendants and their counsel beir;g‘ present; the jurars in
the jury box.) | , :
THE COURT: Ail' pargias, caunsel and j'urdrs are
present. ‘ R w7y .
You may proceed, Mr. Fitzgerald. ' )
, , :
CROSS~EXAMINATION (CONTINUED)

y

| BY MR. FITZGERALD: K TS .

4

Q Mr. De Carlo ==
A Yes. ,
Q@ -~ you don't mind if I call you Mr. De Carle,

A Call me Danny.

Q Isn 't that usually resexrved for youx friends?

A Everybody calls me Danny.

Q  You went to the Spahn Ranch for the first t.tme,
3 underaband, in approximately March of 1969, is that

4 Yeah,
Q And when you arrived in March there were some
people that were already residing at that location,

correct?
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A Yeah. '

Q And those are the paople you have already named,
is that right?

'A Yeah,. ‘ ,

Q Wezre the people ybu have named the only 'people
that were at the Spahn Ranch ypen yQu arrived in na;:'ch of
19692 : C A |

A T don ’t undexstand what you mean by that.

Q Perhaps again, and I understand it is . §-~:» £
repetitious, but perhaps you can ‘Eell us the identi.t:tes of
the people that were living at the ranch when you first $ -
arxived in Marc'h of 1969, if you can recall. & .

A (No response.) | |

Q To the best of your recollection.

A What do you mean, what they look .'f:ika?

Q No, no, their names. ‘

A I mean, you want me to name off everybody that
wag there?

Q@  If you ¢an, in March. ’

A In March. Well, let's see. There was Clem,
Charlie, Tex, the thres girls were there, ouish, Sherri,
Squeaky, Gypsy, Brenda.

That!s all T can rainembgr.

CieloDrive.coOmARCHIVES




=

14-1

'

5 | were welcome.

10

12

1B

16

17 -
8 -
w |
20 | :
o | £rom San Francisco, had a big Ford truck, :.a wife by the
22 - |

28

24

25 .

26

10,599

Q I have counted approximately 11 people that

you have just mentioned. Was that about it, 11 people or
: so, 12, 14, something like that, when you first arrived at

the ranch in March of 19697
A There was a few more but I don't know who they

- were.

] Now, from March of 1969 until the time you

1 left the ranch, did a number of people come and go?

A Yes. .
o] And were they considexred to be members of this

e ;. Family you refer to?

A Well, they were welcome, but they weren't, in
my opinions I don't believe they were members of the
Family. But I mean, they were never told to leave, They

Q Do you recall somebody by the name of John -

- Freeman being at Spahn Ranch during ﬂ:hé months you wexe

there in 19697 : Lot e
A The little kid?
Q A man who had four chil&ren‘, wag an artist -

name of Hattie? _
A I remember a little kid who-s'e. name wis 'Job_mly; :

. I think that was his name, Johmny Freeman. A little boy,

a little ten-year-old boy. I think that was his name.

1 am mot sure.

CieloDrive.cOmMARCHIVES




10

11

12

13

7

15

16 -

7

8

19

20

2

24

25

26

110,600

Q This little ten-year-old boy was a member
of this Famlily that you referred to?

A Well, I don't know. I couldn't say yes or
no. I don't know. He was just there. He was only
there about --

Q Was there a person there by the name o,fl
Mike Feeney at any time, a person who purported to be
an ex-priest?

A Yes, I remewber him.

Q Was he there during some period of time from
March to the time that you left the Spahn Ranch?

A He was there for only a couple of days.

Q Was he a member of this group you refer to
as the Family?

A I don't know.

Q Was there a person there by the mame of
Dave who was an expert in karate?

A Yes.

Q How long was he there during that period of
time, do you recall? e

| A ‘Maybe two months. Maybe less,
Q Was he a xﬁeml'ger r;'fl this group that you

refer to as the Fams.ly? S ‘ o . . o
A I don't know. I'd Bay he was. That is just
my opinion. e

'

Q Did he have three girls with him, this Dave?
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No.
g Did he have sny girls with him?
A Well, he left ... and he came back one time

and he had a broad with him.

, ¢  Was there a person by the name of BLll Vance
that was at the ranch for some period of time between
March and the time you left?

A Yes.

9 How old was Mr. Vance? Do you have any opinion
as to the age of Mr. Vance? A

A Oh, I think he wag around, I don't know, about
35, maybe younger.

Q Was he a member of this group you refer to as

‘the Family?

A Yes, 1I'd say he was,

Q Was there a person thereé by the name of
Little Laxry?

A Yes.

Q Was he a member of this group you refer to
ag the Family?

A He was & ranch hand., Of course, later on,
I don't know, I'd gay yes. | ,

Q Was there a person by the mame of Larry
distinguished from Little Larry who was referred to as
Crazy Larry? .

A Crazy Larry? No, 1 @on't know who that is. -

!
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o o | Juan Flynn? 4 »
. 1 A Yes.
4] Was he there during the period of time you
were at the Spahn Ranch?

]

o | A Off and on he was. I think he left one time
15 £ls.7

g

to make some movies or something. He was gone for a while.
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15=~1 .3 Q Was he a member of this group you refer to ay
| 2 | the Family? _ _

% A  7Yeah, I'd say yeah.

& - Q Was there a porson at the Spahn Ranch during
5 the same period of timeé by the name of John Swartz?

& A Yeah.

’ 7 Q Was he a member.of: this group that you refer to
i o ;o

8 ag the Family?

& i

3

6 A I would mot say he was. no« ‘. ! !
1 Q  Did he live there? o _
% A Yeah. o ba * . R
15 Q on the ranch? . { ) o |
A Yeah. .
Q

and 4id he work there continually during thé
s | reriod of time you were there?

16-. A I can't remember. Ha did live there; he lived
w7 | in a trailer. There was a big trailer there next to

s | ceorgets house, He lived in that,

19 Q Did bhe live there during the period of time you
) o | wexe there? |
2 | A Sometimes he did and sometin;es he diqn'é because
| we dantt - ‘
Q  Was he kind of an off-and-on person alsc?
| % A Right.
‘ ‘ s | Q@  Did a person by the mame of Randy starr live

'26 | there during the period ‘of tim you were living thera?

CieloDrive.cOmARCHIVES



10,604

152t A Yeah. .

2 § | Q@  Was he a member of this group you refé:red to as
's | the Family? '

4 | . A- No. o

5 - . Q Was thexe some person referxed to by the name of ‘

8 Lﬁ.ttle Bobby, was he at the rangh aum.ng the per:.oa of time

£ 7 | you were thexe? — ;:‘ ‘
; s A (o respohse.) | .
9 Q@  vwho wa.s 2 partner of xr. Va;nce; - 7 ‘
i0. A | Little Bobhy? ‘X don 't know who i:hat 1:3. |
~ '11' Q wags there some person rnferred 3:0 as xndian ‘
12| Guy? . . e iy
. 3. ,l L  No, I don‘'t know who that -'i's.;:." TURE T
‘ 14 - @ wWas there a persoh referred to as Droopy? '
| 15 A Yeah, but he was no membex; he cone up there to |
16 | visit me. | ~
17 Q . ‘]:é that a male person? .
. A Yeah.
1 X Q That is an acquaintance of yours?
) 2_(; ' A Yeah, he's a friend of mine. | ;
¢ zi Q Was he at the Spabn Ranch from time to time?
a9 A He come up once in a while, right.
23 @ would he stay for a aouple of days when he wnuld.
| éom up? _
‘ 2. | A _ Y_eah,;.» ‘
- % | " @  He was not a member of this 'group-iiv:hat- you yefer

CieloDrive.coOmARCHIVES



10

11

12

13 ]

1 |

15

16

17

18

19

20 .

21

23

2
%5

2 -

10,605

to as the Family, is that correct?
(o response.)
Or was he?
‘A No, he wasn't, no, he come up there "to see me.
Q Exen‘se} me, would you like to explain?
A Nar I just say he would come up there and have a
good time. | )
Q | ¥asg thez:e a person thexe by the name of Laume"
- A Tauric? Are you tq.lk.tng akout a broad? _
Q I helieve it is a female caucasian, yves .i
A No. . '
Q ?Ia.a there a parson theze by the pame of |
Stephanie Schram?
A Yeah.

Q@  Is she a member of this group you r=fer to as

- the Pamily?

‘-A I would say she was.
Q Kitty Lutesinger was there, wasshe not?
. A Yeah.

Q@  was she a member of this group you refer to as

| the Family?

aA Yeah.
Q Wag Paul Vatkins there?
A He left for a whilef he was there at the

{ beginning.

Q Was he also a member of this group you refer to
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15«4 1 | as the Family?
® 2 A Yeah.
3 Q What about Brooks Postin?
4 A I didn't meét him until I went up to the desert.
5 Q You never saw him at the Spabn Ranch?
s A No, I don't think I Gidmo.
< ? Q Was there a i:‘exjsg;; f!:hai‘:é by the namva‘ of Chuck
) 8 | Beard? ; R A
o | A Chuck 3a'a;rd; I knew a Chuck Buk ”I{ Qozi %t kow
.1 | whether that was his last name or'no’e...'
n | Q Blond hair? ";‘3',;, e
2 A Yeah. T 7
B A Q Was he a member of tfu,s 'g:‘;:oﬁp'y&z’rgfer‘vt; as
‘ ‘14 | the Family? | B
RE A I don't know if that is him ox not.
16 Q  Assuming for the moment -~
17 ’ Was there a person by the name of Chuck w:.ih

18 | blond halr there during the period of time you were there?
19‘ | A Yeah. |
% Q  was he, this pérsan, Chuck, with the blond hair,
21 | a member of this group you refer to as the Family?
| A I don 't know, I cannot say.
< was there a person there by the néne of
2¢ | Barbara Hoyt?
., 25 A  Yeah.
% - Q Wasshe a member of this group you refer to as the
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23 |

Family?
A  Yeah.

Q There wag a person there by the name of Snake,
is that corregt?

A Yeah.

Q Was she a member of the group you refer to as

- the Family? :

% Y .

A Yeah.
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15a~1 1 'R Nancy Pittman was also there and & member of

' 2 | this group, iz that correct? |
s A  ¥Yeah.

A 2 Q° was there a 'person there hy the name of Laxry

5 | graven?

8 - &  Yeah.
* 7 Q I noticed you laughed. |
. 8 A He is, you Xnow, ' be s an egghead.
v Q ~ An egghead in the sense that he is an intellect?

10 A He is a nice guy, really, but he. takas care pf
11 | the horses, you know, he's diffexent.. 0 g E L
12 Q He is not the egghead intellectu?al, he :Ls tha

24
«

1B | reverse of that, the egghead moron? e :

. ' 14»" A

15 | tg say he was an egghead.

well, hefs a nice guy, yqu ’know, T d;s.d not mean

16 Q@  pid he lie thexe, first of all?
w | A He lived there but ke wasn't a member of the
18 | Family.
' 19 Q What did he do there, if anything?
. 2 A He played with the horses.
. 21 o Q wag there a Carol Matthews there during the
2 | period of time you wexe there?
2 | A I don't remember the name.
24 R Was there a Mary Brunner there during the
L ] % | period of tiwe you were there?
| % | A Yeah.
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Q was she a member of this group you referred to
as the Family?

A Yeah.

qQ You omitted her when Mr. Bugliosi asked you for
the names of people ‘that wore members of the Family, is
that right?

A I gave you what I cfou;d remepber . When you
brought it to my mind, the n‘ames{, I telling you, you
know. | |

Q All righj:} ;nas thei_:é :; pev_,;sap “there by *the I.IQI;B
Of Robert Milton Rheinhardt?

A He came up thare to .viis:!.t" me alnd‘he was only n
thexe for ten minutes. . ,

Q He got arrested with you on tha iéth, éiéﬁ't he?

A Yeah.,

Q Was that the 10-minute periaod he came up to
visit you? ‘

A Yeah, he came back; he was going to date one of
the broade and he got busted. ‘

Q@  Vhen you were arrasted on August 16th, this took
place in the very early morning hours, didn't it? ’

| A Yeah.
About ‘6: 00 a.m. or 5: 00/2;m;onething?
Yeah.
That was when Mr, Rheinhardt was visiting you?

> O b O

I didn't know he was there until I was outside
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two weeks at the most.

' K i

and handcuffed, and I saw him there sitting next to me.
Q' . Was he a member of thig -~ |

N He was iuot a membexr of this grdué'you' refer to

as the Family? |

No.

What about one Pavid Hanum?

The kid with the red hair?

O > O »

ves.

A - He was there but he wag only there for maybae

Iy
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16-1 1 Q Was there-a person éhe're by the name of

: Julia Roberts? L ~
: . s | A I don't remember the name. 4 ‘

" Q What gbout Ruthanne Heublhurst? .
" A Yes, she was there. . ‘ |
.| Q That is the girl we have referred to as Ruth

« - g ' 'Moreh,ogse and Ouish? S
s | A Right.

) 2 Q Now, this person Ruthanne Heublhurst, algo

o known as Ruthanne Morehouse and also known ag OQuish, this

- girl was a girl friend of yours; right?

T | A She sure was.
13 Q You were in love with her; right?
. . 14 . 4 Yes.
w1 Q You are still in love with her; isn't that
%  correct?
1 A Yes.
18 | Q And when Mr. Bugliosi asked you the other day

» | to name the persons who were living there, you omitted
20 her name, didn't you?

3 MR. BUGLIOSI; That is a migstatement, your Honor.
- There wis testimony about Ruth Morehouse.

23 He even gave an opinion, I believe, as to her age.

2 MR. FITZGERALD: @ Were you asked a question
. s | @bout who belonged to this so-called Family when you

% | testified last Thursday?
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- 16-2 T A Yes. But, I don't know, that name will always
5 Q So you didn't forget her?
& | A No. T
. Q Is there some reason you'omitted stating her
¢ |name?
. a1 A Well, 1£ T omitted her, I omitted her because

¢ [maybe I forgot. I didn't omit hex because of any other

s v

9 |Yeason.

10 - THE COURT: Hold the microphone a little closer,please.
o |BY MR. FITZGERALD: | S
12 | Q Was there a person who was at the Spahn Ranch
13 |during the pexiod of time you wetre there by the name of
.V 14 |Verm Edward Thompson?
s . A Yes.
'15 - Q Was he a member of this group that you refer

17 |to as the Family?

mA ‘ A Yes.

19 Q Was there a person there by the ndme of
90 |Thomas John Wallerman, alsc known as T. J.?

2 A Yes.

12

2 Q Was he a member of this group that you have
'3 |referred to as the Family?
24 A . Yes.
9 % Q Was there a person there by the name of
95 |Philadelphia John?
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16-3 1 | A - Philadelphia John? No, I don't remember him.

' 5 | Q Was there a person residing at the ranch during
‘ s | the period of time that you were there by the name of Al

4} .sz:ingef?

5 | A He didn't reside there. He came up there to

6 | visit me,

- * 7 ) Was he a friend of yours?
« 8 & Yes.
"9 Q Do you have an opinion as to his age?
w0 | A He is 27, I think.
a | 'Q( " And vas he a biker?
2 | A Yes.
13 | Q A biker iy somebody who is affiliated with some
. - 14 j.mtorcycle organization; is that correct?
5 - Oxr would you explain what a biker is? ;
16 | A He likes a bike. C : ' |
‘rz‘ | g Was there a person résiding at that Iocat;,ion |

18 | during the period of time you were there by the name of

1 | Scotty?
16;, fls. | A Yes, Yes, there was.
0 a
-

‘23]

2% |
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i6a~1 1 Q Was he a member of tt_xis group that you refex to
2 | as the Family? ' '

3 | A Well, he was only there for a week oi' so, ag I

4 remember. I don 't know. | |

5 ' You "kxiow, there was no membexrship card given

¢ | out. So, I don't know if theYQwere members or nat.

L2 7] . I can tell you who Was out. there,

' 8 | Q- Was there a person regiding there at the time

g | you were there by the name of Zero? |

_ 16 . A Yes. ‘

i Q- Wasg Zero a member .of this group that you refer

12 | to as the Family? .

1B | A No. He came i.zp there with Scotty. So, again, he W .

". ' 4 | only there for a week, you know. So, we got along with
;| them. We had a good ‘time.
16 | ' < wis there a parson there who was referred to as
7 | bog? | )
18 " A He was oﬁiy there a couple of days, but he only
_ 19 | came up éhere to visit me.
) 20 ) ©Q He wag an acquaintance of yours also?
3 21 A Yeé_. ‘
2 Q ﬁas he also a biker?
23 A Yes,
. . Q Did you congidexr’ yourself ét the time to be a
. - 25 | biker?
2 A. VYes.

Q Wag there a person residing there at the time

¥

CieloDrive.cOmMARCHIVES



hliy

1

12
13
14

15

% | erant pierce, also known as Tex, who was living or residing

17
18
19
20

2L

23 -

24

‘¢

yo e
‘ sln' S&S
v

you ware ‘thexe by the nane of Ella Jo Bailey, also referred
to as xenerstone?
A Yes. 2
Q@  Was that a female caucasian?
A ves. ‘ .

Q . and was she a member of this group that you

'refarrad o as -I:he Famlly?

A Yes. , 4

Q Was'there a male Caucasian yeferred to ae Slick
or Mike?

A slick? |

Q’ Regiding at tha Spahn Ranch at the time that you
ware.the‘re. | . '

A Slick? No. ,

Q Was t_here— a person by the name of Charles

at the ranch during the period of time that you were there?

" A
Charles Grant Plerce?

Charles Grant Plerce.

,NOQ

> O b

Q ‘Was there anybody residi:ng, from time to time
oxr permanently, at the ranch when you were there by the name -
of Tex other than Tex Watson?

A I don't remewber the name. Maybe I'd racognize

his picture, but I don't know the name,
¥
2% |

Q@  Excuse me. Are you £inighed?
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.

| . A: . Yes. _
2 Q@  Axe you fémiliar with a Plymouth éutomobile
3 | model referred to as a Road Runper? - ‘

1 " A oh, yes. i know who that is.

5 Q Do you know somehody who owned or possééséd a.
6 :?lymouth Road Runher automoblile during the period of time

¢ 1 | you were residing at the ranch?
. 8 | -4  He wag there for about a day, mayi::e two days.
g | I J;:now the -car.'
0| . Q Do you remember what his name was?
"11 | A No.
12 Q He was not a member, I take it, of this group
N 13 that you refer to as the Family? ‘ | |
. _ 1 A No, I don't think he was. * ,
' 15 | 'Q" " Was .-f:here( a peréon who résided there by the name

16 | ©f Rocky?

17 A Yes.
. 16B 18 3 ‘
‘  p

20
22 |
23

2

2
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16b-1 . f Q Was he & member of this group you refer to as
, , | the Family?
. g 1 A I don't know. I don't know if he was or not.
2 Q Was there 2 person, a nale person, there who

s | was referred to as J. R., or Junior?

6 A YeSm
3 7 | ‘ Q Was he a member of this group you refer to ds
) g | the Family? ‘
o A I don't know.
% Q@ . Was there a person there by the name of Joe
41 | Shoemacher?
. A Yes.
" Q@  Was he a member of this group that you referred
o w | to as the Family? |
g Q Was there a person there by the nickname of-

i | Stickman who used to reside there during the period of
i | Fime that you were there?

w0 ° A Yes, I know stick.

. Q Is he an acqualntance of yours?
- ;1 e - A Yes. We played in the band together.
o Q ' Was he a member of thié group you refer to as
the Family?
9 | A No. He only came up there once or twice maybe
‘ ' 25 | to visit.
% | Q To visit you?
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16b-2 A . Yes, to visit me. g Lo
Q Incidentally, you weie not held at the Spahn

. Ranch against your will, were you,. at any time?

s | A Againgt my will?
5 | ) Against your will.
6 A Oh, no,
. . ) ’ You were there freely and voluntarily?
8 A Oh, yes.
) ! Q Was theré a person there referred to as
1 [ 86-George?
u | A Yed.
12 A Q@  How long d1d he live there?
TS A Well, he came up there to vislt me, because we
. 34 | used to drink a lot. I don't know, he stayed there about

15 | @ week. Then his old lady came up there and‘ got him and
16 | took him hack home.

w 9 Was he a member of this group you refer to as
18 | the Family?
. A No.
) 20 {] Was there a female Caucasian there by the
= u | name of Little Patti?
2 A Yes.
23 | Q- | Wag she a member of this group you have

g | referred to as the Family?

.‘ g ! i Yes.

2% ) Was there a nerson there by the name of The Duke?
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A The Bukfa?

Q The Duké, D-u~k~e.

A ‘I‘he Duke? No. - . ;
) Was there a person there by the name of Cupid?
A Bobby? Yes, he was there.

Q) And was he a member of this group that you

refer to as the Family?

. A Yes. |
i . Q Was there a person there krown as B.C., B.C.?
A ' Yes,

0 -

Q Was he a member of this group that you have
1

referred to ag the Family?

12 , '
A Well, I wouldn't say he was.

18 : , '
‘ - Q Excuse me. I didn't hear your answer. I am
sqrzy. '
15 y

. 17 ﬂsb :: A NOQ» B 5 ' 2
S ,

7
B

L 19

21

24 |
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17-1 | Q  No? Was there a pe;:son by ‘the name of Joahie,
, or Joan, or Joanne? | - .
. o A I heard of the name but I don 't know, I canft
. remember if T have ever geen her or not, I 'm not sure, but
] I heard of the Hame o .
. Q@  Was there a person thexe by ‘l-:he name of Bill
. \ Humphrey? . ) _
. A I don't know, I canft remember.
; . No, I'm not familiar with the name Humphrey.
o Q  I'm not trying to Be humorous or facetious, buk
L, | ¥as there a person there who was known as "the keeper of
12 the witches"?
s A The keeper of thae witcheg?
. “ Q@  was there a person there who was known only as a
N dirty old man?
- A He came up there to see me.
. o Q There. ig, then, a person, dirty old man?
" A . Dirty old.n\an,. yeah.
0 Q Is that person a male Caucasian?
A Yeah.
20 . :
> Q | He was an acquaintance of,ypurs?
» ‘» A Yeah, 1§e was one of my partners.
” .'Q Wag he a membar of this group you refer to asm
| w | the Family? ,
.‘ - . A No, be only came up there to vigit me.
b " §  Wae he also a biker?

CieloDrive.cOmARCHIVES



10 |

.

13

4
15
16

17

18
19 |

20

21

24

25 |

26

o7

A Yeam, Wpdof. ¢ [ - L Piiioln

Q@  Now, was there a person by the name of Ruby
Paarl who was at the Spahn Ranch during the period of time
you were there?

A Yeah.

Q was she a member of this group you refei to as
the Family? |
| _ A No. ’

Q Was thera a person there by the name of George

spahn?
A  Yeah. '
'Q  Was he a member of this group you refer to as
the Family? |

A T don't know.
Q is there some doubt?
A . Well, I don't know if he was or if he wasnlt,

I don't kuow, I never talked to the old guy, €6 I donlt

know.

Q, . How long in terms of months, Mr. De carlo”wexe ~
yot present at the spahn Ranch, foux, five, si.x?

A About aix. '

Q@  puxing that period of.time you saw a nurber of -
people come to that location, stay for a short pariod of
time and leava, is tha'.i; correcgt?

A - Yeah. .

Q And in some cages it is difficult for ‘you to
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1

“determine whether they were actuauy membe:s o:t:‘ this group
You refer to as the Family?

A Right.

Q Was there some sort of an open=-house policy at

" the sPahn Ranch as far as you know in terms of other people
- com:t.ng there?

A. Yeah, averybodjz was welcome.
I mean, there was no == the door was never closed
on you; you could alvays come up there.
@ was anybody tﬁ;ned away?
MR. BUGLIOSI: That calls for a dohclusién.,. your

.Honox .

' MR. FITZGERALD: If you know.
'J.‘HE.'W‘:',INESS': No, not that I can recall.
@ BY MR. FITZGERALD: Did you ever see Mr. Manson
‘turn anyone a‘way?
| A No. |
Q: Earlicr You were referring to Mr. Mansgn giving

~ the people at tne Spahn Ranch some instruct:ions, coxrract?

A Yeah,.

Q@  Dpid Manson give paople instructions in term:
of what to eat?

. A ' No.
) Did Mr. Manson see that evarybady wag fed avery
et e e Ay n o e
Gay?_
A Yeah.

e cevtnam e Aot
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QU %

Q Would be see that everybody had a plade to.
sleep every day? o ‘ a

‘A Yéah,
et S

Q Did you ever see Mr. Manson instruct or ordar

- somebody to do something they did not want to do?

MR. BUGLIOSI:! Calls for a conclusion, yoi:r Honor;
THE COURT: Sustained. | |
Q BY MR, FITZGERALD: Did you evex pe{e

| Mr. Manson oxder somebody to do something that you ad‘mt

consider to be in that person's best interests?
MR BUGLIOSI: cCalls for a.conclugiom aleo irre]_.avanﬁ.
THE COURT: Well, I think it is ambiguous, also.
Sustained. ' '

Q BY MR. FITZGERALD: When you arrived at the ranch |
in March of 1969, to the best of your knowledge, |
M. De Carlo, were there any guns at the ranch?

A No. | -

Q@ ' Before yo;.: cane Ehere,- in other words, there were
no gung at the ranch? |
MR. BUGLIOSI: <Calls for a é&onclusion, your Honox.

THE COQURT: éustainea. . .

Q BY MR, FITZGERALD: Did you bring somg gunz to

| the rAnch?

A Yeah.
@  To your kmowledge at the time you brought those
guns to the ranch were those the only guns that were thers
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1 | at the ranch? .

2 } ‘.A Yeah, ‘
' 3| . Q - vhat guns did you bring,; if there ;mere more than
_ 4‘“ -one?
5 A I brought the 303 British Onfields the SLA Mark

, 6 | No. 3; T brought the 20-gauge; I brought the .22, and a sub- _

. 7 | machine gun. ' ' .
) 8 | | Q Is that a Thompson submachine guﬁ?
9} A . A Spizer MP 40 sH.
LW R Q As. a matter of fact you have some ﬁackgraund Iin

u | firearms in the military sexvice, do you not?

12 A Yeah.
B " Q@  Did you have a military occupational specialiy
. 14 | frequently refexred to as an MOS in guns or firearms?
' 15 A Yes, I was a guiner!s mate in the Coast Guar‘d;
6 . - . Mos imr for Army. |
17a - ir ‘
8
19
i 20
- 2

23
2 .. ' ‘

®. =
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. 17a~1 | 1 9 I'm sarry, and in comnection with your
_ 5 military occupational specialty did you have occasion to
; ' . 1 study guns? '
i A Yeah. A
o  5 { 0 . And in 'addit;i,ona to thfsl professional training;
" 6 _‘I in fesj:ect to guns;,ha::iejguné also your hobby? '
. :7':" A | Yeafz.-"-; - |
_ e - Q ¥ou like guns?
u_ ; | 7 A I love them: | » )
io. | 'Q And obviously from time to tz.me yqu have fired
1 ‘guns, have you not?
2t A Constantly.
‘st . 8@ I take it then that during the petiod of time
. o “ tha.t" you were at the Spé.tm Ranch you also fired guns at
| that timer | |
w|{ A  Yean. o |
»17‘ " o] Did you five the guns you have just mentioned,
16 the 303 and the 20-gayge é.nd the Spizer and the submachine
- o | ) A Yeah. |
& 21 : <Q“ Did you élso haveé oc¢casion to fd;re. the Buntline
- 2 " _l-,22' ¢aliber pistol you referred to in your testimony this
24 A Yean, yesh, T shot it.. |
| . 95 A“‘; ,: Q-- Did you fire that weapon in a particular area

% : of the Spatm Ranch?
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17a~2 ‘» & Yeah.

. o
f Q If that area has a name, what is it referred

2 :

.' { to as, where you fired the .22 caliber pistol?

A Behind the ranch.

Q@  To your knowledge did anyone fire thaf: pistol
at the ranch during the period of time that you were there
other than you?

A Yeah.

Q Who, if. you can recall?

A 'Wel’l, 'I ?hot it, Charlie and Tex shot it,

a couple of the broads fired tt. - '

210
L |

Q A couple of the broads?
12 o

. A Yeah.
as ‘ \ :1: i Q Who are the girls, do you ;recail?
‘ A No, I don't know.
* Q Did any of your biker friends when they came

16

- | out to the ranch to visit you, filre the gun?
* . A Nao, they brought their own.
lé [ Q Now, people in your motorcycle club used to
. _visit you from time to time at the ranch, isn't that

. | correct?
. 21 | A A few of them did.
2% Q And when they would visit you, scmetimes they
) would bring Eirearms with them, isn't that correct?
e -24‘ _A Well there was only one occasion that there
. :: was a gun brought up there,
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- 178-3 | 0  Oh, all right.
From time to Cime when the persons in ybur
.‘ L motoreycle club used to visit you, would they fire your

weapons at the Spahn Ranch, your firearms?
No.

- Did Bruce ever fire that .29: caliber Buntline?
Yeah.

The Buntline pistol?
Anybody else?

> O

o

o (No response.) |
There was Charlie, Bruce?
Yeah. . i
Yoursaif?

Yeah. - §

The two girls?

Yeah.

1,
£y 1
: .13
.  n |
| 5
16

' Anybody else? ‘ e
" No, not that I can recall or rememberi.

What about Clem; did Clem ever fire that

18

© PO PO PO PO p

19 .
s | pistol?
20 '
] Q Ag far as you are able to tell -- strike that.
% | :
' Axe you able to tell whether People's Exhibit

23
39, the Buntline .22 caliber pistol, Exhibit 40, the
24
.~ | Buntline, are you able to tell whether that exhibit is -
25 _ , -
' the identical and precise firearm you saw at the Spahn
2% .
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17a-4 | Ranch du:ring the perlod of time you were there?

4 A I said it looked like it. |
. “ I will never say it is it, because I am not

’ | positive. ‘
! I am just saying it looks like it. That is it. N
) Q From your knowledge and experience in firearms,

) ° does that appear to have been manufactured by a standard
? manufacturer -of firearmg in the United States?
_8' | A. Yeg, a High Standard.
1: Q Have you ever seen pis_tolé similer to that;

{ Mr. DeCarlo?
17b flszé } A Yas.,

13
15 Lo
16 . | |
n ' ! ‘ ‘ , | o
1 '
19

20

22
23
2% |

® =
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3 Sy

LTB=} - ~ Q » ﬂypothatically, w‘hich means I am aak:lng‘ you

| ta suppose a gertain set of fact:s. suppoae I mra to

. bring in here three ox four or 80 pigtols o:,E the same

‘ a | calibe:g", the pame model, and I ware to line them up fo:r:’v
you, would you ba able to distinguixzh the precise Buﬁtllnq
pistol that was at the Spahn Ranch during the period of

time you were there?

MR. BUGLIOSI: ‘That assumes facts not in evidence,

LTl

your Honor,.a hypothetical has to be based on evidence.

. There ig no avidence that these weapons have

1 bion showm to hir, sé_ii: ig an im};;roper hypathetical M
. quegtion. ‘
" | MR. KANAREK: Your Honor, may I ask, if I may, that
. | i: | the question be allowed to be answered, based oh aqual )

, protectlon of the law in connectwn w:i.th the cow.:t:’s
» previous :r:ul:i.ngs"
¥ | | We zaiged this very objection Mr. Buﬁlipai is
n enunciating, . )
m MR, BUGLIOSX: A hypothetical under the law has to be
. B baged on facts alyeady introducgd.into evidence. I think
* the law is clear on that. o

THE COURT: I think he may give his opinion on this,

Mr. Bugliosl.
23 | .
- The objection i overruled. ‘ ‘

THE WETNESS: No, I could not do it, nos.

2%

o =

Q  BY MR. FITZGERALD: In terms of your ~- strike
2% . ‘ : o
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* . These persons that you h;:u’rg veferrad to as
members of a group that you call the Family, did they gat
meat? }

" No.

L i N e - T

A
Q | Were they vegatarians, to your- Im::wle&ge?
A Yeah.

q _v;r:‘ycu 4 yegetarian duzing the pariod &f t:t,m
you stayed there., Mr. De Carlo?

A - I tried not to be.

Q You would eat meat, is that ccrreat?

A Y.’eah.

Q And would the people there make a special
effort to see that you got meat at your meals, .or would
they make an effort?

. A They would make an effort.

Q . ‘ Did you eat meat while you were there? o

A Yeah. |

Q@ Did the people who were residing at the Spahn
Ranch, to your knowledge, drink any alecoholi¢ beverages?

A Uh=ph, no. .

Q Ag a 'matter of fact,they iwe.ra opposad to the‘

- drinking of alcohol. i'sn ¥t that correct?

A Yeah.

Q To the deinking of alcohol in any f,orm, isn it
that corr.'ect‘? ,
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' Yeah .

Yeah.

And you were a beer drinker, gorrect? .«

* L v Y g et
. .

Would it be‘faif to say that you were ah enor~-

nous beer drinker?

A
Q

drink?
A
Q
A

Q

Yeal. "
when you would get up’in the morning, would you

Yeah. |

Would you have paopmé gat you cases of béer?
No, I would get it myself.

Would you maka a run down the hill’ to get some

baer evary morning?

A
Q

4
Q.

Yedh.
Would you go on your motorcycla?
Yeah, I had the three-whaeler down there.

The three-wheeler, ils that a mgtorcycle with

three whealsg?

A

O > & > O = ©

" Yeah.

Would you wsually purchase a caSé-of,beer?
Yeah, maybe a 1ittle less.

Would you come back to the ranch?

Yeah. ‘

You would drink the beer?

Yeah.

pid you get drunk?
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A  Yeah.
Q  mvery aay? |, ¢ .
A Almost every day.

Q Have you previously told people that you were

- drunk 99 per cent of the time you were at the Spahn Ranch?

A Yeah. .
Q@  Was that a true statement?
‘A ¥eah,

Q@  Were you drunk 99 per cent of the tine you were

~ at ‘the 8pahn Ranch?

- A& Well, I was feeling good, == I ween 't laying,
pasged out. '

‘There were times I want out £o lunch, bnt; you

1 know I stayed on my two feet most of ‘the time.

I wag pretty loaded.

Q@  Does that have anything to do with the fact
that you are unable to remember precige dates and times
and 'con\rersationa and, persons present and that sort pf'
thing?

A Yeah.
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Q You lived in an area of the ranch referred‘
to as the hunkhouse; is that.cofrect?

A * Yes.,

Q  And is this bunkhouse part of some store
front that are set out at the Spahn Ranch?

A Yes.
The Spahn Ranch is & movie set, isn't it?
Yes.

And it has got a saloon; right?

P O P> O

Yes.

And a cafe; right?

Yes.

A bunkhouse?

Right.

And some other little store frants, tight-

O P O B O

a Jall or something?

A Yes.

Q Now, people used to actually 1ive ingide
these movie sets, right?

A Yes. _

Q And you used to live inside the bupkhousemovie

-set; right?

A_ Yes.

Q And in there was ‘@ bed; right?
A *Yes.i
o] And that bed you used to sléeg on} right?

A A N .y

B a & . 4 . .
4,“3 9 (v‘ ,}%;,

CieloDrive.comARCHIVES




10,634

. 18-2 ) A Yes.

| Q “In addii:i.on, to that bed, wgs there any other
3 | furnitpre there? |

s | A Oh, yes. I had it fized up. I had my chair
s | in therg ‘??‘d I bhad all my guﬁs. I had a radio. I had &

¢ | good.time. .

SUC TR R e ‘“That was sort of your gunshopi tight?
§ "4 s ls ' !
"3? A Yes.
Y g+ ‘And in addition to the firearms that you had

10 | within the bunkhouse, you .?lso‘ had some equipment relating

‘11 | to gﬁnsm:_thmg, correct?

D) | A s ' Yes. v

Bl - Q,‘ | And you had some-mechanical paxfaphérnalia to
. 14 | manufacture your own bullets; isn't that right?

lg A Yes. g

‘15 1 Q And you, as a matter of course, used to menu-

17 | facture your own bullets; is that right?

1B | ' A Yes. _ |
- g - Q.-.  What kind of ‘bullets did you manufacture?
R B A 9 millimeter, .45 and .30 caliber. ;
. @ @  Incldentally, where did this..22 caliber pistol
22 ﬁ: come from, this Buntline, as far as yo;.t know?‘
23 | A It came from Bill Vance. ’.éhat 18, the first
2¢ | btime I saw i‘t. ' ' | |
. 5.1 @ 1t was in the possession of Bill Vance?
| % A . Well, I didn't see him in the possession of it,
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: but he traded the pistal for the truck.

; gave h:.m the truck.

.'Charlz.e gave Bill Vance fthe trucls. in order for Bill Vance
- to trade it for the p:.stol? -

. up there anyway.

Q Bill Vance did?
A Yes.
Q As opposed to Charlie?

A. ' Well, he gave Charlie the pistol and Charlie

Q Was there some reason that you know of that

iA i«las there a reagont

Q? | Was 3.1: to prevent somebody from being shot,
so far ag you ‘know?’

A Well, that might be possible, I don't know.
That rings a bell.

He didn't like guns. He didn't want guns

Q Mt. Manson?

Right.

Didn't want guns at the Spahn Ranclﬁ’
At first he didn't, no. |
And told you that?

o O

Yes. He told me he didn't want no guns.
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18a-1 | - Q I take it you were angxy about the fact that

your truck was traded for a pistol?

2
® »

Yes, I was mad about it.

4 ' Q . VWhat ig that pistol worth, or that pistol thit
5 | you saw at the ranch worth? |
5 . ‘J}’_._ : ?It was wortl; about 60, §65.
v 7 RO -] What was your truck worth? .
-", - g L. TR _I: got it fo::' nofhin.g;
W 9 o Q; " What was the fair market value, if you know,

1o of your ttuclc?

‘1 A About szso. |

12 s) . Well, ‘it would appear that somebody came out on
) 13 | the short end of the deal right?

O " A Yes.

o 15 ' Q, Were you angry about that?

5 | A No. Because, you know, it was a good truck,

1w | and normally, the truck, you know, it should have been |

18 | gverybody s property but, you know, I liked it so much.

19 Q You kind of kept ‘it_ to yourself?

) — A - Right. |

. 21' Well, I didﬁ" t have it that Iong.

Q Did you evéf get the truck back?
23 A Yes, I got it back. ‘ |
: 2 -’ How soon? -
. %5 A Three months later.

2% Q Now; you testified previously that an aspect
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 18a-2 ; | of the philosophy of the group that you refer to as the
| Famiily was that they share. everything; is that correct?

3, A Yes, they did.
4 Q | Everything that belonged to one belonged to
s | one another or other people?
s ;-4 Right.
CE ; y ; : : Q That wasn't true, though, of your belongings;
o8| dsa! & that zipht? ’
’ | 9 A Well yes, it was, but I just 11"ked the truck,
. youknéyr.“A PR oo |
11 | qQ | You also had a radio; right?
2 | ‘. A A:radio, ‘jes.‘ 'Z‘L‘!}E‘td_an FM, -
_ 18 " +Q  And you didn't give that to anybody; right?
( J Cu A. Well, ’ they didn't like radios. |
| 15 .- Q " Actually, yau had some dispute about what kind

16 | ©of music yoéu should listen to; right?

e Yes. I dig jazz.
18 Q. And you locked your radio station to a particu-
v | lar jazz station; you locked it to a particular station?
) 2 A I broke it so they couldn’t turn it,
2l n ° Becauge they were turning your radio to rock
and roll?
A Right.

24 Or more contemporary forms 'of mugic; right?

Q
® %5 A - Right.
| Q

% | _ And you didn't share your c¢lothes with anybody
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10,638

else, did you?
Well, they aidn't 1ike my clothes.
3} Because they were all greasy; right?
A Well == ' |
Q... . Excuse me .
S Why didn't they like your clothing?

LA Well, T don't know., I don't know. T guess

Q@ - And you );ia& a zﬁatégecycle there, didn't you?
. Yes, o

i‘It wag a chqpper? a

. Ye& i . 1 1ﬁ',

A modif:t.ed Harley~Davidson?
Yes.

D = O e ﬁﬁ =

And actually you used to gtore that motorcyclae
in the bunkhouee with you; torrect?
A Well, the only tiane I brought 4t in the bunk-

. house is when I rebuilt the eng:(ne on it. Other than that

I parked it out front or out hack.
) You rebuilt the engine most of the time,

" didn't you?

A Yes, I tore that thing apart msany times.
Q During the early days of August of 1969, if

you are able to recall, was your motorcycle in a state of

disvepair?-
A Yes.
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Ps

ey

And was it in the bunkhouse?

Yes.
T
‘ .
- s‘,
. ' ]
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- not three ways of getting ih but there are three doors.

|. chickens were, in the bac¢k room.

" and then there is one in the ‘back.

= oy P

: Co o A ) :

Q | was there much Yooin in the bunk house with your
bed, your radio and your moto:r:cyale? N '
A ¥Well, there wea:'e two rooms. There wea;:e two

-
E

rooms in the bunk house.
'@ In what zoom was your bed?
Lett!s refer to them as t'hé back and the front.
Can we do that? Would that be a fair statement? '
A Yes,
‘Well, ix one of the rooms. The rooms are next
to each other. _ B
Q@  Is there a door to hoth rooms?2
A Well, there 45 a door in front to i:he s8lde and
into the back. fhere is three ways. Well, no. There is

Q  What was in the big zoom when you lived there?

A That was all the chickens.

d  What items of furniture, if any?

A" Well, they had some old gtage coaches, . _

Q. Wwhat about the back room? Is that where yﬁu had
your bed? ’ "

& The back room? The back room iz where all the
There were two :E.mnt rooué next to each opther, .

Q Where wag your bed located actually? ‘Which

room?
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A

Tt was the

D > O

A

ingenses
Q

e 82

there.

& > © > ® > O

remenber? »
Y

Q
bim-l;é once
A

Q

D 7
L

. . . ‘ ‘. . .“-‘ : : ;i ". "
1t was in the second.room facing the bynk-house.
room to the right. - ' - . . - '
And what was in thexe? =

My bed.
Anything alse?

oh, T had a lot of ~~ I had candles, some

Wag there more than one bed in that room?
At one time there was. '

at
And/some time, I take it, there wasnt?

Well, there were old wooden bunks that were in

At some tiiue there ware more ithan one bunk?

Yes.

. In where you ubed to actually sleep?

Right.

somebody, I take it, moved them out, tﬁhe others?
Well, yes. ﬁianéntleci the:;a, more or lems.
Dismantled them? When did that happen? Do you

.« No, sir,.

, What ﬁas done with the space where the dismantled |-

were?

It was just space.

Was there a plant, a pilece of vegetation, at the -

‘ Spahh Ranch refexrad to as Elmer?
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A Yess. .. s

Q - pid that Plant 'baléng to you?

A" Xo, he dtdn't belong- to.me. .I found him. I
took care of him, thou.gh. | o

Q  Was Linde Kasabian ever with you when you did
your gardening? | . |

A I don't know if Linda was therxe.

Q What would you do to take care of you:;: plant
Rlmer? | | |

A  Well, I'd vater him and, you know, I'd take
caxe of him good. ‘ '

Q Now, referring to the sequence in which people
used to have dinner during the perfod of time you were
there, If you are able to respond, did Mr. Manson have
dinnexr fixét or did he have dinner last?

A We ate chow all together.

THE COURT: Mr. Fitzgerald, we will take our recess
at this time. ' |

Tadies and gentlemen, do not converse witia
anyone of form or express any cpinion r&gaﬁding tf:e casge
until it is finally submitted to you. |

" . The Court will recess for 15 rginutea.
{Recessg.) o
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5 - THE COURT: All pa{rties, countsel and jurors are

19-1
L o | Present.
. g 3 . . You may continue, Mr. Fiﬁzg‘erald.s
"4 | MR, FITZGERALD‘ Thenk yoﬁ.. I wonder if I might
5 appa.oach ithe witness, your Honpr?
6| . THECOWRT: Yes. |
- ,;:K;,;' B > MR. FITZGERALD: I have a photozraph of a female

L § | Caueasian: that gppears to be _ybimg in age. ‘May this be
5 marked Defeﬁdénts‘, next in order, U, -
Ds* U 1id. -7 THE COURT. - It will be so marked
O 4 B w, FITZGERAID |
1 | ‘ Q Do you ::ecugnize who i depicted in that

o 1 photograph, Mr. DeCarla?
. ) AM A Who is that? Ouish.
| 5 R  1s she also known as Ruthanne Heublhurst and

'3 | Ruth Morehouse, right?

| 7 ' A Yes, , _

T Q That is the girl we previously mentioned as .
19 being your girl friend?

‘90 . A Yeah. _

- o Q Is there Zome way you can explain what con-

2 stituted 'membership in thils group you refer to as the

9 | Family at the Spahn Ranch?

vy ' Is there something that separates members from
. 25 | non-members?
o | ' Is there some way you can explain that?
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19-2 : A No, there were no set rules that you had to
" | have.
2
. 5 Q Was there some Initiation procedure or rite,
| rei-t-e? -
4.

A Ne. .
.. Q. Was it sioply a matter of time that you had
“‘reéi'ded at that location? |

" : I . A , I dori' t, know what you meap by that question.
- R+ Well if you gtayed at the Spahn Ranch for &
- ce:tai.tt{ ige‘ri.ocf‘ of ‘time,' ys‘m:_l_.d' you, automatically become a
o | member? " _ L '
1 A Voo oL ‘
" Q Was there any sort of meetings where they voted
' i { on .whether or not a particular person would be all.ong
5 membership, or anything like that?
16 A | Ho.
o | | Q You previously indicated, have you mot, that
" there was no such thing as membership cards or that sort
' S of thing?
. o | A Yeah. ‘
. 5 - Q I take it though that your motorcycle group,
,, | the Straight Satans, that {s a membership group?
20 £ls. s 1 A Well, that is a -- I cannot answer that.
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20~1 1 Q Well, is thexe something‘qne hag’ tq do within
‘v gt the Straa.ght satans in order to become a member of that
. 3 organization? L ' L

4 4 Mii;'BUGLIOS‘:.: Irrelevant, your Honor.
5 | THE COURT: Sustained. ‘
6 E ' MR. FITZGERALD: Q Did tha Straight satans have

. " 7 | what are called colors?

e . MB. BUGLIOSI: Irrelevant.

u 9 | @HE COURI's Sus{:aiﬁed. | 4
0| MR. FITZGERALD: Q ' Were thé Straiﬁht Satang
i 'célors at the spahn Ranch during the month of August, 19697
12 A I am not going to answer that. | (
is | Q@ °  You cannot answar ‘that? _

. 12 ‘ A I am not going to answer any .question you have got

5 | to ask me about ny club.
16 | Q  Is there some reason for that?
1 MR. MUSICH: I will object to the last gquestion as

18 | assuming facts not in evidemce.

w |. THE COURT: Which question?
) 20 [ o MR. MUSICH: And immatexial.
; a | . About the colors and the tesi::l.mony concerning the

22 | colors,. your HonQr.

% | THR COURT:; I don't understand the objectiom.
2 | He asked 1f the colors == Lif thexe were coloxrs
® = the:r:e; as T understood it.
3| © MR.MUSICH: I will object as to assuning faqts not

CieloDrive.cOmMARCHIVES



0]

11

12

13
14
15
16

17

16 -

19

20

21

23

2¢

25

26

@ T. mf&&ﬁ’ . - .

in évidence, or ambiguous a§ to ﬁhaft;'izﬁlors mealn{{ ;’;-
THE COURT: Did you understand tﬁe question,
Mr. De carlc? O
THE WITNESS: Yes.
' THE COURT: overruled.
| Did you answer the question?

THE WITNESS: I told him I wasn't going to answer.

THE COURT: Well, 1et Is make sure we are a.ll talking
about the same question.

Is this the one about the colors at the ranch‘
Mr, Fitzge::ald? A

MR. FITZGERALD: Yes, your Hohor.

THE COURT: Would you reframe the quastion?

MR. FITZGERALD: Very well.

Q@ . Dpid ti;e stra:'tght Satans, your motorcycle
organization, have something called colors?

MR, BUGLIQSI: It is lrrelevant,

THE COURT: Sustained.

‘MR. FITZGERALD: Q . You were arregted at the
spahn Ranch in the early morning‘ hours of Auguaﬁ the léthji
isn t:bat correct?

A Yes. :

Q And certain items of your personal propexnty ware

: ~seized by reypresentatives of the Los Angeles COunty

Sheriff's office: is that correci?
A Yes.
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: Department, were they not?

i ranch?

o7 .| e

Q@  Your colors werd ‘seized by the SherifE iy gr

¢ . a
. +

MR. BUGLIOSI: Irrele;rant,’ youy Hb;lor'. BEE
THE COURT: ‘Sust'a;i,ned.
BY MR. FITZGERALD: |
Q The Straight Satané had a swo:;:‘d as a symbol of
thei:: organization, did they not?
MR. BUGLIOSI: xrralevant.
THE COURT: overruled.
MR, FITZGERALD: Didn't ti:ey?
A No.
¥R. FIT2GERALD: §  The Straight Satans didn't
have a sword? ‘
| A No.
Q The sword you referred to as being in a secabbard

- on Mr. Manson 's dune buggy, wasn 't that, in fact, the

Straight Satans' sword or the gyimbol of the Straight Satans?
A It didn L balong to the club.

Q pid the c;l.ub have a sword similar to that
exhibit? | ' '

MR, BUGLIOSI: Irrelevant.
THE COURT: sustained. . ‘
'MR. FITZGERALD: ® Did you bring a sword to the

‘A No. | .
Q . pid you bring a small sword to the ranch?
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A I sure aldn'®, ;. cLow
Q You previouély idenﬁified a 'blade 'Wi.th some .sort
Of hilt; right? e B AT

L .
o e )
- ¥

A Yes.

Q Wherxe did SIOU first see that?

A I saw it at the ranch.

Q To your knowledge, did one of your biker friends
bring it to the zanth?

A It is possib:.’.e;

Q Is it probable?

A . rpossible. .

Q Do you know the origin‘ of that knife with the

+ scabbard -- or with the hilt -~ excuse ne.

MR. BUGLIOSI: ZAmbiguous, your Honor.

THE COURT: Sustained,

MR, FITZGERALD: Q Do you kiiow where it came
Yes.,
Where did it come from?
From a £riend.
A friend of youra?
Yes. | ) _
Did that friend bring it to the yanch?
I don't know if he did or not.,
Did he bring it to you?
No« '

> O b O p O p O

Was it one of your biker friends?
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Satans? SO '

' Straight satans; is that tcoxrect?

— - -
> “ -
PR L &% &, «ome x ¢

A it wag a friéné.; SR

*

Q. Well, was.he éﬁlfo a member of the Straight |

3

*
LN
+ . & . " s %

A I am not go;lng to answei‘ tha.t.

THE COURT: Answer the question. )

MR. BUGLIOSI: T object on the grounds it is
irrelevant, your Honor, who is a member of the Straight

Ssatansg 'y

P We are getting off into a tangent here that is

RS

irre.ievant to the lssues. .
THE COURT: Sustainegf‘; L
MR. FITZGERALD: Q \?c‘smtestiﬁs& previously
that you are a wember of an organization called the.,
A T was until about a year -agoa.
Q@  and that is a motorcycle club; right?
:’Is, that correct? '
A Yes. ’
(2} A‘nd you were intimately associated with the
niambars of that organlization, wexa you not?
A Yes.
Q  And members of that organization used to frequent |

the Spahn Ranch during the period of time that you ware at

the Spahn Ranch; isn’'t that correct?
A One or two (ﬁ.d‘u
Q@  And disagreeméents of relatively major proportions
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15

developed between the Straight Satans motorcycle alub and
the persons _living at" ‘f:he Spabn Ranchs is that correct?

'Mri. "BUG'LIQSX“-: . That is too brdad a question, your
Honor. I object on: that gromd.‘ It :-..s* am,biguous.

THE, - CQUR'J.'- Sustained. ‘

MR. FIYZGERALD:. Directing your attention to the
even:!.ng hours of August the lSth, 1969. Di.d a contingent
of persons You knew that belonged to the Stra:hghi: Satans
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Q.
MR. BUGLIOSI: That calls for a conclusion, your

Honox.

THE. COURT: Sustained.
BY MR. FITZGERAH)

Q[ What was theix Pﬁrposa in coming, if you kn.ow?
‘ A To get me,
Q - Eo keep you away?
A: ! To ‘take mé bac:k down to Venice.
Q E‘Was Vem.ce % Califomia , the headquarters of
yow.;r orgmizata.on?
;'Yeah..
Q Is that where they wanted to take you?
A Well, they did, yesh.
.Q Was there gome reason for that, i1f you know?
A . Yegh, because they were my brothers,
Q What does that mean?
A Well, I mean we stick together.
Q Had you abandpnga them?
A In a way.
Q You were living at the Spabn Ranch for a period
of approximately &lx months, corxect?
A Yeah. |
Q Duxing that period of time did you ever visit

the other members of your group?

A

In order tq capture you?

Yeah.'.
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21~-2 Q@ - Would you leave the Spahn Ranch and go to
' ’ vis:;*.t them ox would the;,r come Lo see you?

9
. ‘ A

e |- q . Were some itews of physical propea;ty that

I mostly would go down there and see them.

8 belonged to the Stra:.ght Satan organlzat:.on taken by you
s | to the 'Sp“atm Ranch? “

_— «7 i A . No.
L =3 0 - . Did you wear’a particular kind of clothing as
. 9 a member of the Straz,ght Satan organizatlon?
10 l‘«. - Yeah: - ﬂa""if
n | a4 particular type of jacket?
2| - A . Well, T had my ‘b{)ots on.
» B | o ) Did you wear a jacket with a pai:ticular
L u | insignia?- | ‘
| . 1_5’ k _' A - I'm not going to answer that.
16 ‘ 2] Did you bring any of your clothing to the ranch? |
w{ . A& . Just what I had on. |
18 3 Do the Straight Satans have é sword?
. 19 | " MR. BUGLIOSI: Asked and answered, your Honor.
" x| BY MR. FITZGERALD: "
- a; Q I mean full length sword?
b MR. BUGLIOSI: Asked and answered.
23 | THE COURT: Well -~
2 | © MR. BUGLIOSI: Also irrelevant. v
. 25 THE COURT: -~ it is also ambiguous. The objection

96 [ 18 sustained.
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15

2 -

1 BY MR. FI.TZQERALD

Q, , Mr. DeCarlo, you testified prev:.ousiy as to
Mz, Manson’ 8 phz.loacphy in regard to Negroes, is that
right? . ‘
CAbs Yesh.
K :‘ Q"“ ‘ ‘:’*An& is it your opinion that as the result of

vy

" these conversations with Mr. Manson it appeared to you that |
" he was uac;:,aliy prejudiced? '

A We felt about the same.
o Q-{ L: ‘ And hmq did y,oz; feel about Negroes in America?
A" About the same. |
' Q% "' The same as, what! :
4 . The same as Charlie.
Q@ ° Well, what were your opinions?

A I don't think they should fool around with
whit:e gitlas

Q Did you ever hear Mr. Mans;m‘ uge the té-rgt "

| "rﬁ;;g;gem:'“i or is that ySur term?

A ‘We both use it.

'Q3 pPid you have any contect with mllitant black ‘
organmzations, Black Panthers, while you were at the Spahn
Ranch, beginning in March 19692

A . One weekend a couple of carloads come up, bui:
I dOn g know if they were Black Panthers.

Q Were they black?

A Yeah, '
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‘4 21‘4 i |

Q Were you afraid as a resuli?
. 2 | A No, I got my gun.
. s | a Loaded it?
4 - A Yeah. |
5 0, ¢ Were you prepared to use it?
| . A IEThad to.
v . 7 CT q vewe you alfzaid of blacks during the period of
T ] time 'ym;; e su’l:c’r ag, the- Spahn génch?
' s A' To. -
S . » Do you: know why thopc blacks came to the
i ’ ‘ ranch? f .
2| HR . BUGLIOSI. Célls for a conclusion.
R P THE COURT: Sustaimed.
® u [ BY MR. FITZGERALD: |
15, Q ' - Did Mansen have a philosophy in regard to

6 [ anything besides the so-called Helter Skelter?

w | ' MR.KANAREK: Your Honok, I object, that is assuming
8 | facts not in evidence, that Mr. Manson had any philosophy
'y sbout Helter Skelter. ' |

‘ 20 | A I think this record does not show thatg
. 21 A THE COURT: The question is ambiguous, sustained.
BY MR, FITZGERALD: ' |
4  You had conversations with Mr. Mangon in regard
2 | to Helter Skeltew, correct?
. 25 T4 L aid ot have.

% | 0 “ V¢ never had sny convercations with hiw in
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P

R
9

regard to Helter Skelter?

&

not ask him what it meant,

Q

meant?

A

I never heard aof the word.

- Q
A

Q
A
HSEd 14

O

b‘bo‘yéo > O B

)
s

( b}

S
..'Q'
A

MR. KANAREK: Your Honor, may that last answer be

* No, T picked it up as I went along.

. No, -he never did.
" “Ineidentally, {n the form you are using i,
how 13 it spelled? VT :

; And it'y two words?

Other than hearing him use the word, I did
So you wetre totally ignorant as to wha;t it
I did not know what it meant at first, no.
And you never did learn from Mr. Mangon, rigt;t?

From somebody else?
Well, just from listening to the way they

Who 1is "”'théy"?

Oh, the Family, everybody.

But not Mr., Manson?

No.

He never told you about Helter Skeltexr?
You mean the defin:ttion of the word?
The defimition of the word.

‘.

Heg == H-e-l—t-e-r == S-k-e-l-t~e-r,

Yeah.
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read back in toto?

THE CQURT: Read the answer. _
MR. RANAREK: Including the initial -~ all of what
he gaid. | .

- » (Whereupon the reporter read the record.}
MR.«KANAREN I would like to make a motion that
the recm:d be corrected. He sald H-a.
| ‘, Xz d:.stm:itly heard bim say H-a. We can take
evz.dence on that, ‘your Honor. The record shows H-a. I
be‘lieve he startéd ,H-a. _- % .'
THE COURT:
then he startéd again. :
MR. KANAREK: Yes, your Homor, but he atarted H-a.

I would like to take es}idence on that. I believe he said

3

He started to answer the quest;ion and

H-a,

THE COURT: You may bring it cut on cross-examingtion. |

MR. KANAREK: I would like this record to reveal, I
wuld Like to make a motion that the record be corrected
because I believe Mr. Hollombe did not take it dowm.
¢orrectly and it is most important in conmection with cer-
tain matters that I think the prosecution is going to offer
into evidence. -

MR. HUGHES: Join in the motion, your Homor,
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THE COURT: Do yéu racall your answer?
THE WITNESS: I’ started to say hwa.’
THE .REFORTER: L got-that. I didntt read it because

‘N - " b . .. ,

it was a False start : T Y

Na

_‘ . 4 oy b

THE COUR’.I*‘ -Is :.t in the transcript? o
THE REPORTER: Ye&. . £ x S
THE COURT: Then let ‘s go kack and reqd the angwer
again. Read the queation and the answer, Mr. Hollombe .
(Whexeupon, the revord was read by the reporter.)
" MR, FITZGERALD: @ Mr . Manson had som,é dis~
cussions with you ahout Mr. Manson's feelings about blacks;
right?
Yes. .
Did he ever talk to you about politics?
Yes.
Pid he bave = );;articular political persuasion?

No. "It didn't get that heavy.

o r O B O b

Did he ever talk to you about the war or any-
thing like that? '

A Viet-Nan?

Q Yes.

A No»

Q Did he ever taJ.k to you ahout any of‘ the
pressing political issues of the day?

A No.

Q It appeared, didnft it, that Mr. Manson wasn it
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concerned about philosophy and polities and that sort of
thing; isn't thatiyigﬁp?fg

A Yes.. .

q f Now, you I4d some conversations With Mr. Manson
in regard to the use, T believe, df TSD; right?
b owes. T L
Q And I ‘believe':i,i}: was: %fo'i’zr tééfiraonyxéhﬁt
Mr. Manson was in favor of LéD:; is tha.i: riéh_ii?

A He liked it. .

Q what about heroin?

A No. |

q Can you explain?

A Well, be didn't 1ike any kind of narcotic

that was a downer, you kxiow. whera you stumble around and

Was heroin a downexr?

Yes.

What about reds?

No, he hated reds.

What are reds?

Seconmal. ’

Are they barbiturates; seconal, tuinél?
Tuinal? Maybe go. -
Drugs that end in a-1?

Well, I go .by‘colox'.

' If they are red in color, they are red; right?

O b O O > O O O

CieloDrive.cOmARCHIVES



. g3

2n

10

I

13
14
B

16

17 )

18

19
2

2

23

2.

25

26

10,659

;A . Yes.
Q  Was there some problem with the use of reds at
the ranch, Mr. De carlo, during the psriod of time you

- resided thoxe?

A Thare had been a couple of people come up there
loaded on xreds. ‘ |
. What happened to them, i{f anything?
charlie whipped their ass. |
Ran them off the ranch?
Yes. |

Because he didn 't want anything to do with

o O B O

paople who wera using those kind of drugs?

MR, BUGLIOSI: calls for a conclusion, your Honor.
THE COURT: Sustained.
Q why did he whip them?

' MR. BUGLIOSI: calls for a conclusion.
MR. FITZGERAMD: If you kmw

| MR. BUGLIOSI: Calls for a conclusion.
THE éOUR’i‘:

.
+ 3 * “ . 3
. X 9 . . ¥ . .Y <

:'Suata ihed,
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22a~1 , | BY MR. FITZGERALD:
. - Q Did you use any downers at some time, Mr,
. .34‘ DeCarloy d’um‘.né some period of time yoxi were residing at
; the rauch?
o A I I did once.
5 , Q . 'When you first moved to x:he ranch you came to the|
. o 1 raneh with somebody; r:.ght? ‘
: ',8? AG - YES. . C
) 9 I - Q Now, was Mr. Manson s prejudj.ce in regard to
B drug‘é 'z:ela;t{ed only to downers and not to uppers?
o A'* Just: to downers‘“ |
| Q' What about ppeed? Was Manson in favor of
1, people ingesting methydrine hydrochloride?
. ‘,14 | A I don't know what his opinion was on spe.ed.
| 15 Q S0, so far as you know, 1f Mr. Manson favored
6 | B drug, it was simply 1LSD? |
| = A LSD, mescaline and weed.
B Q Are those the sgo-talled psychédeli‘.c drﬁgs?
. k A Well, weed is not pa#ychedelic.,
o | 0 What is weed?
. - | | A dowvmer? An upper?
No. It is not a real downer.
: Had you ever heard Manson u‘,ﬁe the words
o | "white collar worker”?
. ” 1 a No. _
% | Q . That is your word;, isn't it?
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| or racollection?

- manufactured by Buck Company?
19 | ‘

Company?

A ‘That iz my word, right.
Q@  Now, People's Exhibit No. 39, a Buck knife that |
you previously identified. TIs there anything peculiar |

about that particular knife that stands out in your memory

o v*A Yes.

- What is it?,

LAY ett, Tinda ‘lost it one time and she ceme up
to me- and asked me if T had ft. So, I saw clem with it,
So, I took it off C’lem atid kepE. it for me. And then I
eVen,tual;y gave it back to beg.

'Qh  pid you put your-initials on it or anything?

A No. I had my hand on it.

Q  What i a Buck knife?

'A‘ That 1s just the maker.

Q The manufacturer? A

A Yes. ‘ .

Q Do you have #ny idea how many knives have been

A 1t is pretty well kaown.

Q _Is it a falrly popular knife, so.far as you
know? R ‘ '
A So far as I know, yes. &ﬂ’*{‘/

. @ . Is thete anything that separate,s People's

Exhibit 39 from any other knife manufactured by Buck
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1] A Other than it is a folding knife rather tha\ti' 'g/ -
_ 5 |  straight blade. |
.- 3. Q, You are not saying, in othex words. » that
s | People's 39 is the exact knife you saw Linda Kasabian
. with aﬁ':e yx‘m?
"-6.5‘:»?-» * Y it is the knife.
s B '? P ") How do you know?
' .‘ : 8 . A I have never seen one like that before.
9 o Q,.. 1Is. 1t dz.ffefcnt than gny other knife manufactured
' 1o by Buck i:o your knowledge?
| 11 : A; oo Yes, ot
12 | Q;“ | _How so? |
-13 | ' A Well, the wooden handles, the blade. release
. 1 .on the back, the brass. It is an old knife.
15| - Q Didn't it appear to be'a standard manufactureZ
22b £1B. 36 b A I have never seen one like it before.,

i | . . 7
B |

19

20

24
o -

2%
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22b~1 ;. ) It was different because. it had & brass back?
| A Brass, wood handles, and it had a blade release
. B in the ‘back. ‘

13

4 Q 7 And other Buck knives that you have seen do
5. | mot have a brass back; is that xight?

k3

5 2 : A ..No.- They are just straight knives.
.. 4| 4 - Did it differ in any other respect aside £ron
"4 g | the brass? You mentioned someth:.ng ahout the handles?
| 9 | - ““ it had wooden handlés.
i 0 Do kniVes also manufactured by Buck have gome
1 different kind of handlefl
12 A Well, I don't know, I am not &n expert on
‘_ 13 | what they make. I am just teiling you they got Buck knives
‘ 1 | that are in shedths; that fit in your pocket, £it in

;5 | your side. That ope there you open. Sp that is the only
‘ i | difference, how I distipnguish the two.
wit . " B This knife has not been In your possession =nd

i3 | under your direct control since the first time you saw it;

1 | Tight?
T 20 1 'A' ’ NO. A |
- 21 » Q It is possible, #@gPe; that Linda Kasabian had
2| alknife other than People's 39; isn't 1t? |

23 A No.  That was the one, because ghe said she
24 |- had it for a long time. o

‘ 5| Q Is it your opinion that it is the game knife,
2 | People's 39 is the game knife, that Linda Kasablapn had;

e
ot B
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one.

is that right?

It is your opinion; correct?

A That is my opinion, right.

Q And what do you base that opinion on?

A That looks exactly like the same knife. A N

Q There are no other knives like it, to your—___—m
knowledge?

A Oh, there probably is, but I have never seen

I am not a fanatic on knives, so it kind of
fascinated me.
Q People's 39, now, the prosecution exhibit,
you don't know where that knife came from, do you?
A No.
- Q So far as you know, it could have been imported
from Africa; right?
A Right.
Q Yet you are saying that is the precise knife
Linda Kasabian had; correct?
A 1 said it looks like it.
1 can't say positively for sure beyond any
doubt in my mind that that is the knife. I can't say that

because 1'd be lying to you.
It looks like it. That is it right there.

Q What was the date that you purchased with

Mr. Manson this rope?
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I don't know the ddtes.

Do you recall the week?
No.

A

Q

R - The month?
& It was in June.

&  was that rope used around the ranch for some

v : F';ur t:ov;i:ig: o : :
Q. ; Did you see it used for towing?
‘.f__A:A ":[Yes. ‘ ' v <
g : +Was that why 1t was‘ purchased, ;Lf you know?
MR. BUGLIOSI' Ca,ils for a conclusion, your Honox.
MR. FITZGERALD: All right. Strike that,
g Did you have some conversation with Mr. Manson

in regard to the vope prior -- before -- buying it?

A No. . A

Q Did Mr. Manson ever discuss with you before he
purchased the rope why he puxhased it?

A  No. |

Q.  Did he ever discuss with you after he purchased
it why he purchased it? | ,

A No.

2 Did you ever see him use the tope after he
purchaged 1t?

A Yes.

Q What did he use it for?
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A Towing dune buggies. -
i Q On more than one occasion?
® A Yes,
| - - Q e>: On several occéasiona?
+A: 7 Yes,

-'2‘ _"ﬁq " You have some degree of familiarity with rope
e and line, do you net? . N
Y Yes, sir. H
Q. - What is the &ifference ‘between rope and line?
o AR ‘l‘hey are not’ synonomous, are they?
A ‘Ihey are npt Wwhat? ‘

Q&  You testified on direct examination that they -

10
4
* ,' are the same thing, rope and line. Rope and line are not

‘.' j 'z’-. the same thing, are they? ~

A Well, I get the term t1ine" . from when I was
in the Sexvice. ’
Q Right.

What does line mean in the Service?

) 15 |

16

17

o | ,

- 23 fls. | A 1t means rope.
19

20

2 |

® =

26 |
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‘@ Does whether or not something is referred to
as line ox rope have to do vith the diameter or circum=-

ference of the rope?

A  Yeah, I think that distinguishes the two, right.

‘ Q  what do you call little gtrands, is that line or
is that ropa? |
A I don 't know.
How léng was this line?
About 150 feet. , .
You have seen rope like this before, T take it.
Yeah, we had it on my PT boat.
A xiylon‘ 1ine? A

Yeah.

b £ b & b O

Q Anything peculiar or distinguishing about this
particular piece of nylon line purchased by Mr. Manson?

& No.
Q@  Were you in the store when it was purchased?
- A" Yeah. _ |
Q pid somebody get it off a large .spootl?
A I can't remember.
Q Where did the rope come from inside the store?
A, 3:1:~cr;;mt'a' érom ingide of the store.
Qe ‘ﬁehind;theé counter? .
A No. -2 o
'@ Behind cloged. doors? ; .
N o M T : , x

oF -

i
.
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232 " : Q Whera was it in z{élation to =
2 A; | It was out in the open. .
. 5 Q | On a fpool ;r in ’a’l‘:dx’? ‘
4 A It might have been on a spogl.. I think it was
s | on a spool. TR CIRT
p ’ Q  Could one .insﬁct the rope or line before one
: . | bought 1e? |
g A Yeah.
i 9 | ' Q Did you hear Mr. Manson engage in a conversation -

1 | Wwith anybody in the store with regard to the purchaze?

1 A I cannot remember.

1 Did you see Mr.’Manson Py for it?

13 Yeah,

Do you recall how much it was?

- I think everything was around $200. ‘

®
=
O B O p O

1% You had some conversation with him about the

y | 2mount of money used to buy the rope?

18 A - No.
- Q ° was that cheap rope or expensiva raps?
: . A ' It's expensive. ‘
. ot Q Didn 't you ask him why he was purchasing 'the
% | ToPe? -
T A Not that I can xemember,
o | Q  Where is the store located?
. 2; ' A In Santa Monica.
Q  Whereabouts?
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A I don't know the exact street.

Q You are pretty familiar with santa Monica,
californla, aren't you?

A Not really.

Q  Your headquarters used to be in Venics,
California, right?

A We were not welcome in Santa Monica.

Q You never went to San'i:aifuoﬁica.?

& If we did we mnt to jail.

Q Santa Monica is located physically right above
Vanice, isn't {t?

A Ve never went to Santa Moizit;a'. ‘-

Q@  sSome of the same thorough‘faa:es ox, gtreets that
went to Santa Monlca went through the Venice portion of
the City of Los Angelea?

A We'tried to avoid theni.

Q Lincoln Boulevard went thiough Santa Monica
and into Venice, right?

A Yaah.

Q So does Main Street, right?

A Yeah,

Q  So does Ocean Boulevard, right?
A  Yeah.

Q And other gtreets, right?

A Yeah,

Q Was the surplus store on any of those streetsg I

mentioned?
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23~4 1 A I don’t know what street it was on.
Q You are more familiar with the Bay area of the
3 city and County of Los Angeles than you are with the

4 | central portion, are you not?

5 A Yeah.
6 Q Now, vou have previously testified to some of

4 7 the girls, not all of them, at the Spahn Ranch during the
| ¢ | period of time you were there, going nude, is that right?

9 A Yeah. _
19 | Q pid you .eversgo nude? \' S . -
11 A Yeah. - |
12 Q  Portions of that ranch are exposed to the " .;
13 | public, are they not, the public view from Santa Susana
‘ 14 | Pass Road? '
15 A Yéah. '
16 | ' Q Were you ever nude in the portions exposed to

7 | the public view?
18 | A No. ‘
19 . Q@ From time to time during your stay at the
20 Spahn Ranch people would leave and someti.mea return, right?
- or | ' A Yeah.
| sl Q Sometimes people would be gone a day, sometimes
23 as -xnuc;h ag two or three or four days, correct? |
24 A Yeah. '
. LB Q Sometimes people would go and they would n_éver
% come b&ék, right?
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g

A Yeah.

Q  There wers a lot of people thit passed through,
is that correct? ST |

A Yeah. T

Q | They would stay anywhere f.a:ord a dax 'l:o a week
and then move on, is that correct?

A. <Yeah. o S _

Q Now, you have been in the milita}r'y s.e;;jrice., "

‘%
1 ‘

correct? .

Are ybu familiar with something called a bed .

" gheck?

A Yeah.
Q Are you familiar with something callled a head
count? | |
A ¥Yeah.
Q@ Was there ever & bed check at the ranch or a

~ head count to determime who was present and who was

absent?

A No. | |
Q . Was Mr. Manson absent *for s;om'e periods of time
during the entire period that you were at the Spahn Ranch?
- Yeah.
Would he 1eavé and go places?

A
Q

.. A Yeah. _
Q Do you know where he would go?
A

~No, I didn't take care.
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‘r

Q Did you ever go with him‘and stay away for two
;;r three days?

A No, I don't think I did.

Q Were you evexr there when Manson was gone by
himself or with some other people for twa or three days at
a time?

A Yeah.
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Q Did things go on at the ranch in his abgence?
A Yeah. - |
Q  was there an area of Chatsworth Erequented by
reople who used to stay at the swhﬁ 3anch from time to
time, called Devil's Canyon?
A ves. o ‘,‘
“ @  How far wag i:ha.t £ronr the Spahn Ranch?
A A touple of milea. , L '
Q And bow long would it take you to ’craverse that
coup:.e of miles if you ware walking? ‘
A Maybe a half hour or so.
‘ Q Are there any roads to take £rom Spahn Ranqht éo
pevil's Canyon?
"4 vyeah.
Q Wsre those stanﬁard’ asphalt roads?
A  No, they were dirt. ,
Q Now, you pm*»';t.fr:jt:ts-:ly= tegtified that there wag a
dune buggy that baiongad éo Mx. nansbn., i:nrredt?
A Yeah.
Q I thought, though, that your testimony was that

” ' nothing bslonged to a particular individual?

A Yeah, thatls true.

Q  Did that dune buggy that you testified belonged

A Yeah, anybody could use 'it. :
Q@  Did you ever see anybody else use it?
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Q

P O p» Ok O B O PO P O 0P

Yeah.

Did you see Tex usge it?
Yeah. .
Did you ,see,gruc;ef use it?

2

Yeah e v "‘ !

. Did you see Clem use it? ' ..

Ly
L]

Yeah. . . .
Did you use 1t? : 2
Yeah. L

Did ypu ever see any“o'f the g‘irl‘a use ;!.t‘i’ |

Yeah.

. Linda?

No.

"Brenda?

Possibly.

v i
Mr. De carlo, is it not trve from your dis=~

éussions with Mr. Manson, that Mr. Manson indicated to you
that he actually laoved tha black people?

A

Q
Negroes?

&

O P O

Yeah, there was one time he said that. )
e N @ 41

Did you ever hear him say he hated blacks or

Yeah.

when wasg that, do you rerall?

No.

Did Mr. Manson ever use the word "hate™?

Noa
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@  Did he ever use the word "love™?

A He used that word a lot,

Q He used the word love frequently and the word
hate never, right?

A  Well, he used the yzortji‘ "nate” a couple of times.

But he used the m;:d Iové moxre thai; anything.

He don't because he - you now, he never == uh, he nevga:
really bhated anything, . o S e

MR. BUGLIOSI: I move to str:.ka i:hat, your Honoxr, .
on the grounds it is a conclusion of tha wﬂ:ness. Lo

'I'HE COURT: The answer will be stricken. Thgai Jury is
a.dmoni.shed to dilsregard it. . |

‘,!‘-

Read the last queation.
{Whereupon, the reporter reads the pending
quastion as follows: |
' " He used the word love frequently -
- and the vord hate never, ﬁight;.? "y |
THE WITNESS: Did you ask me a qmétion?
@ BY MB. FITZGERALD: There was a question mark at
the end of the word “"right."
In other words, is it corzxect that he used
tha word "tove" frequently and never used the word "hate"?
A e used the wé::d "hate " "
| Q bid it appear to ‘you that Mr. Manaon loved
things as opposed to hating things?

MR. BUGLIOSI: Too broad a question, your Honor.
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2334 , | Loved what? It's ambiguous.
-~ - THE COURT: Sustained.
._ s | Q BY MR. FITZGERALD: Did you actuvally hear
4 | Manson ever say that he hated blacks or Negroes?
5 A Yeah.
. Q@  When was that? |
) 2 A  sSometime in == I don't know when, while I was
. g there.
: " Q Just one big blux?
" . A Because we never had n'oicg.ocks or calendars up
i there, so, hell, I didn't know what \ti.me it was.
— It got dark, light, dark, and that was it. |
13; We never listepned to a radliﬁ; wa léad n6 'calell-:vd.ar,'
. . | Bo onme dgy went along like the next é!ay. T
2 - I did not know Lf it was Monday, Wedngsc}a‘ly, or | |-
i | Friday, so -- | - |
. Q@ And I take it you had a lot of conversations
L with an awful lot of people during the periad of time you
1o were at the Spabn Ranch?
5 5 A Yeah, I talked to a lot of people.
. ” Q@  You probably talked to 100 people, right?
o A Yeah.
2 _ Q ~ What makes you remember this conversation where
” | Manson said he hated Negroes? | "
| ' ”s A Vell, we both think about the same way, so ~~-
s | MR. KANAREK: Your Honor, I ask that be stricken as
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a cpnclusion, your Honot,

MR. BUGLIOSI: Believe it or noi, your Honoxr, the
People join Mr. Kanarek in that motion.
THZ CCURT: I am not suxe, unless Mr. De Carlo
finished hic answered. '
Dié you finish your an5wer?‘

THE COURT: Yeés.
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23-1 | THE COURT: The answer will be stricken as mot
o . re@@'sivé.
: . R The jury is admonished to dis:regard it.
"4 BY MR“ FITZGERAI.‘D
s | 9, " You don't remember what month you had this
-'g-fﬁ ’ vgqr;gvérsation with Manson when he said he hated Neg-roeg?
| 7 s P e
. N - Q ' 'And you don't remetiber the week? |
| 9 A; ;.ﬁog R ‘ _
i : '@ ' And you dOn“.? remember the time of day?
| A Mo AT |
el 9 And you don't remember the exact Incation of
| the conversgtion? ‘
. R ‘,-1,4' 1 A& It wag at the ramch.
o Q. How big is the ranch?
- A It's pretty big.
| | Q: - You don't remember who was p;‘esent?
- A No. ‘
A , 19 Q Tell us exactly what happened? A
& & A He just sald that he wanted the blacks to
. o ~ fight against the police -- I can't remember word for
g} woxd exactly what was said. . (
o : » ‘ I mean, you know, the fee’ling is there‘ i
.. “;2'; &nu‘. want me__to put it in exact wqrds s I cannot xemember.
‘ ' % | 5] S0 you got the feeling he hated blacks,. ‘ig.
. | that right? o ‘
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23h-2 y | . A No, I did not get the feeling, I mean, you
~ 2 : know_, we talked about it;
. 3 ] Q- But he did not use the word "hate" appérently,
4 righﬁ? | ;
“s| A& Yeah, he did.
i:{' c Q He said "hate"?
P 7 A ’ No, I'm néﬁ‘ét;;:‘e.‘;” Ex
: N s'_': . Q It's a’ctiually you' that hate the blacks, ten't
: 9 thatf‘_';c‘i"gﬁtf M:; A})éc‘irio, ‘(i iisq‘i;. i&éﬁ, true?
vl A No: _ ‘
1 Q" Kot truer
P - A No.
" m| @ You love blacks? |
' 1 . A I don't love them and I don't hate them.

15 Q You previously tegtified that your mnderstanding |
16 | was that Manson hated blacks, and he felt the same ag you
17 | did, right?

18 A Right.
'1‘9 | - Q@ ' You don't hate blacks?
v 2 A I don't love them and I don't really hate them.
& 2t ' Some things that they do I don't like. I am
2| sure the feelings are mutual. '
2 | MR. KANAREK: I did not hear that last portiom. .
2 THE COURT: Read the answer.
. o 5 | (Whereupont, the reporter redds the answer ds

2. | follows:
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MR. KANAREK: Thank you.

na I don't love them and I don't really
hate them. ‘
"Some things that they do I don't like.

I am sure the feelings are mutual.™)
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Q
pe Carlo?

A

Q

, the period of time that you were living there, Mr, De . |

Carlo?
A
Q
A
Q
A

Q

some agreement you have made in regard to the custody of
your child?

A
Q

police agéncy in regard to this case, the so-caile& Tate

case? Do you recall?

O > O =

police in return for some information vou could allegedly'

give them?
A
Q

10,681
Ly
Did you have a child by the name of Dennis

g v
1 - ¥

Yer.

Was he living‘ with you at the Sﬁjgﬁﬁn Ranch dur:l;nq” '.

He was there a while.
How old was Dennls?
15 months.

How old is he now?

2 years, 4 months.

Are you testifying here today as a result of

No.
When did you first have a conversation with any

It was November.
Novenber 17th?
It was in November sometime.

There were certain promises made to you by the

No, they didn 't promise me nothing.
pld you testify in a courtroom for the
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24=2 1 | prosecution?

. 2 MR. BUGLIOSI: Is that the end of the guestion?
- MR. FITZGERBID: @ . Against a person by the name

"4 | of Robert Beausoleil? . R
5 _ MR. BUGLIoéxt I object, your Honori 1€ 1B
‘5' jirrelevant. | .
s 7 MR. KANAREK: Your Honor, I must object to that
8 qﬁesﬁion‘ o
9 | MR. BUGLIOSIL: It doesn 't pertain to this‘r_;ase. It
| 1 | is totally irrelevant.
.11‘ THE COURT: Sustained.
12 ~ MR. FITZGERALD: @ In November, 1269, were there
’ B | three felonies pending against you in the County of
.' 14 3‘ Los Angeles to be prosecuted by the District Attorney of
15 | 308 Angeles County?

16 MR. BUGLIOBI: I object on the grounds of irrelevance.
17 . THE COURT: Sustained. :
18 |} MR. FITZGERALD: Were certain charges, certain

j'g - felony cases, dismissed against you in raturn for some

) 20 | Information in connection with this case, Mr. De Carlo?

. 51 A Noa
2 R Were certain charges dismissed against you ~-
53 A . I told you no, there were no charges dropped
o | against me, I will tell you again, no., So you go check
. % ;your recqords.
% | Q Is your name Danny Thomas De Carlo?
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]

A Yes. )
Q Were you cha:géa'in guperior Court Information
MR. BUGLICSI: I oiajéct to this, your Homoz .« This ig
not proper impeachmem:. and Mr. E‘itzgerald knows it. SR
The Penal Code only permits :meeachment on the |
grounds of a felony conviction., I object an’ that ground».‘

‘ MR. KANAREK: It ig proper on the grounds of bias.
There are other grounds besides conviction pf a felony for
impéa;éhmant, your Honor.

'MR. HUGHES: Your Honoxr, I object to Mr. Bugliosi
vaising his voice. B
'mg CQURT: Do You wish to come to the bench,
Mr. Fitzderald?
MR. FITZGERALD: I don't.
A THE COURT: Then I admonish you, sir, you know the
rule§ ag well as I and the rest of counsel. ,
MR, FITZGERAID: I will make an offer of proof. This
is perfectly legitimate. I will make an offer of proof.
MR. BUGLIOSI: Iet!s go to the bench.
MR. FITZGERALD: I didn't say anything. I just
asked.
' MR. BUGLIOSI: Iet's go to the bench.
{Whexeupon, all counsel approach the hench and
the following proceedings occur at the bench outside of the
hearing- of the jury:)
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MR. BUGLIOSI: Your Honor =-

MB. FITZGERALD: Let me make an offér of proof first.

MR. BUGLIOSI: I am S0rry.
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243~1 1 IMR; FITZGERALD: I will make an offer of proof ﬁhat
| in Superior Court case A«OSB,OGQ, a three-count felony
.3 | Informatlon charging, in Count I, a violation of Penal

4 | Coda Section 487.1, P.C., in Count II, charging a vielation '|
5 of 496, Receiving Stolen Property, .a.r'ild in Count IIIX

s | .chaxging a violation-of Health & ,safety Code Section 11530,

. . | wexe digmigsed against Mr. De carlo by the then Acting '@
s | Chief of the santa Monica District Hithemmey T Oftkon, dre

[))

‘9 | David Fitts, now a Superior Court Judge, in return for
10 Mr'. De Carlo!s testimony againsgt c;ne Bc;bby Beausoleil. |
1 I will also make an offer of proof that == -
12 THE CéURT: How are you going to prove that by this
‘13, witness who already sald it wasn!'t?

' 14 MR. BUGLIOSI: Furthermore, it is not this case
15 . right here., I don't know how he can bring in what

15 | -happened in some other casa.

17 MR. FITZGERALD: X will bring in the.Judge.
18 THE COURT: What is the relevancy?
1 MR, FITZGERALD: If you will let wme finish, T will

>

20 tall you the relevancye. A
s o | - THE COURT: Don’t talk to me that way. I don't iike
9 | your £lippant attitude. )

23 MR. FITZGERALD: It 48 not a flippant atiitude.

~24 This is yerfectly proper. I am not doing anything improper.
._ o I checked tha recoxrds of the Suparior Court ==

% | 'HE COURT: You are attempting to bring in sone othexr
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* béginning.

' M¥. De Carlo wbuld be dismissed Iin return for his testimony

' called Tate-la Bianca homicides, and it is my understanding

offense that has nothing to do with this matter,
MR. FITZGERALD: All right. ILet's start from the

THE COURT: A4ll right.

HMR. fIiZGl‘iRAth' There was g so-called member of the
Manson Family by the name of Roi;ert Kenneth Beausoleil.
Mr. Beauaoleil was charged in the superior Catrt of 1the 4
C!ounty of 1os Angeleg with the chargé of murder, “the
so-called murder ofGary Hinman. = , ., .. .~ T

Also charged in that murdé‘i‘ is Charles Mansén and |
Susan Denige Atking. : ' IR ‘

Representatives of the District Attorney’s
Office and the Los Angeles Police Department had conver-
sations with Mr. De Carlo on or about November 17th, 1969,

wherein they promised that the charges pending against

against Mr. Bsausoleil, a Family wember.
In the same ¢conversation, the office:::s extracted

from Mr. De Carlo information in connection with the so=-

that it was Mr. De Carlo’s understanding that the cases
%"uid he dismissed against him for a continuing -oﬁliga.tion
to testify.

Naw, Iid 1ike to po:tnt ocut to the Court that
Mr. De C.‘arlo also testified before the Grand Jury on
Degembér the 8th, 1963,.. in regard to this case, and in regard
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to the same distinct offer of immunity for charges pending
against him. «nd I think it is obviously relevant,
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24b-1 1 | THE COURT: Say that last part again. - I didn't
® 2 | understand that. ' | |
3 | MR. FITZGERALD: My whole position is that they

N promised DeCarlo that the chatges aga:.nst him would be
& K dismissed 4if he mot only testif:.ed against Beausoleil
b but if he testified against Manson and these defendants,

PO 7" '~ and that “was paz.'t: of the pgreement, and he is now follow-
' - g | hg thfough with that agreement. ' '
| s | .. I itk 1t.goes to his bias.

10 | ‘ THE COURT: You asked him and he sald no. Now,

-u it jrou ha_ve- somie ’wgy _of .pmvi-pg_ that, Mr. Fitzgerald, ‘
2| you may prove it. But what you are doing is reci.tiﬁg these |.
- 13 | caBes after the witness has already told you that he hasn't
.‘ 1 been promised anything. '

15 In other words, what you are doing is dragging
16 | befofe thé jury the evidence of gome alleged other offenses
17 | charged against him aa‘:'té.r he has already told you that he

18 | has received no promises.
19 , Now, if you have some 'evi-d'encg 'to prove that
i 20 he isg 1y;‘mg, certainly you mdy show it.
¢ 2 o MR. BUGLIOSI: Yomir Honor ~-
= | MR. FITZGERALD: Wait a minute. I'd like to make
2 | my offe‘r of proof. | ‘
© 24 ' If T may just go to counselta,ble, I will giVe
‘ % you certified copies of the.information. I will demonstrate

| 26 | my good faith. I am not asking in bad faith.
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2%p-2 4| THE COURT: That is beside the point of what you
p 2 1 hé;ve sald now. You may prove it at the proper time. h

‘ “ g 1 MR. BUGLIOSI: Your Hénor, is that admissible, an
_ 41: agreementv tﬁat was made in another case? ‘

& | . THE COURL: The point s now, Mr. Fitegerald, you

;;‘5; 1 asked the witness whether he was ever p:;omi';sgd anything

: = "4 | by the B_L-istrict Attorney, and hé sald no.

8| -  MR. FITZGERALD1 If I asked him if he was convicted

.9 ] of a falony and he said no, I'd be entitled to say: Isn £
: 0 | it u:ua that:l such and such a date you were charged with such
e and sueh an offense, and on such and such & date you were |

o conviated?

. . 13 All T am trylng to do is 1ay ﬁha foundation,
. . - £ y:bur Honor, - _3 %E .f |
‘E 15 | THE COUR‘I‘. 1 "you” have the evidence. ,
16 | L ﬁﬂt FI‘I‘ZGERALD: I hegve i;ot the evidence. Mr. Hughes
1 3 alsc; has evidence, and Mr. Shinn and Mr. Kanarek
1;;' 1 4 THE COURT‘ Whai: eviadence are you talking about?
19 | . - MR. FITZGERALD: Okay. ‘
‘ :20‘- ' S ’m BUGLIOSI* Youﬁ‘lionor -
¢ o1 [ THE COURT: Wha;t: da you mean by okay, Mr. Fz.tzgerald?

22 | You shrug your shoulders, you hold up your hands palm '
23 upwards; and you say okay after I make the statement to you, ]
2| "Lf you have some evidence." | |

. ‘ 2% :: ' _ MR. FITZGERALD: You have ruled. I hdvg made my
% | -offer of proof. The record stands for itself.
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24b-3 1 | | -1 thipk what I am doing is perfectly proper.'
‘ . 2 | THE‘ COURT: I ~ciorr.'i: ungerstand what ydu are saying.
i "3 | MR. FITZGERAI&:, Well, the record spesks for itself,
. 4| THECOURT: ALl right.
‘. 51 . }Iﬁ.«’ BUGLIOSI: If any agreement was }mgde with Mr.
'~ is"| 'DeCarlo and charges were dismissed against him in some
+ % | other murdér tridl, it 1p not admissible.
_ 8 THE COUR’I.‘ It depends on what the agreement was.
o | MR, BUGLIOSI: If the agreement pertains to this
10 | ﬁria‘l, I would say-yes» .
1 THE COURT: Mr. Fitzgerald, as I understand, is making
12 | that represeritation.
‘ 8 | MR. BUGLIOSI: Do you have some evidence?
® 1 | MR, FITZGERALD: Yes. ‘
15 | MR. BUGLIOSI: If you cédn show me that, I'd iike to
16 | look at it. '
m THE COUKT: The state of the retord now iy that you

»18‘ have asked this witness and he has denied it, and apparently
.| ‘you want to go ahead and get before the juxy the charges in
2 | the other cases. o
o= MR. BUGLIOSI: That is what I am worried sbaut.
2 | He had two other felony charges pending against him, and
 ® | it is already ont in front of the jury. |

' %[ MR. KANAREK: May the record reflect that I.join
. 2% | on behalf of Mr. Manson Mr. Fitzgerald'scomments?
% MR. HUGHES: I would zppreciate joining for Leslie
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241:-4 1 Van Houten. .
) | MR. SHINN: Susan Atking also joins.
@ . ‘THE COURT: ALl right,
4 . It is now 4:15,
e i (Whereupon all counsel return to their respec~
N tive places at counsel table and the following proceedings
) ¢ 7 I* oceur ;t.n open court withm the presence and hearing of the
R T |
- "g | THE COUR‘I'* | Lad:.es and gentlemen, do not converse with

S anyone or form or e:rpress any opinwn regardn,ns the case
i uptll it is finally submitted f.:o . you.

1 - The court w:.ll adjourn now until 9:45 to;norrow
I .y | mozning.

. 7 I (Whexeupon at 4: 14 o'clock p«m,. the. court
o s - was in recess.)

16 |
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